
Schriftelijke vragen 

Betreft: Vuurwerk 

Geacht college, 

Binnenkort sluiten wij het jaar af, wat vaak met vuurwerk te pas komt. Wat ook voor overlast en 

gevaar zorgt voor dier en mens ieder jaar. Goirle werkt nu met vuurwerkvrije zones. In sommige 

gemeentes wordt een vuurwerkverbod gepleit en een centrale afsteekplek overwogen. Onlangs 

verscheen een artikel in het AD met een onderzoek in alle gemeentes ook Goirle. Daar is een 

verdeeldheid te zien in Goirle, 46% voor een vuurwerkverbod en 43% voor afsteken op een centrale 

plek. De vragen gaan over, wat doet Goirle: 

1. Bent u op de hoogte van dit onderzoek? 

2. Wat doet Goirle dit jaar tegen de overlast en gevaren van vuurwerk? 

3. Hoe gingen de vuurwerkvrije zones vorig jaar met het handhaven? 

4. Is een vuurwerkverbod en een centrale afsteekplek een mogelijkheid in Goirle? 

5. Wat heeft uw voorkeur? 

6. Hoe gaat uw de smokkel van illegaal vuurwerk aanpakken gezien wij een grensgemeente 

zijn? 

7. Op 23 november werd ook bekend dat de standaarden voor vuurpijlen onveilig zijn, wat kan 

uw hier tegen doen? 

Graag antwoord voor de laatste raadsvergadering van dit jaar. Bij voorbaat dank. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

SP Goirle 


